
Fråga till utbildningsnämndens ordförande Pierre Jansson (KNU)

Vid Kommunfullmäktiges budgetsammanträde 24 november 2022 hävdade den då
nytillträdda och SD-stödda majoriteten att deras budget för utbildningsnämnden 2023 var
helt unik. En ökning av budgeten med 44 mkr, vilket aldrig tidigare förekommit.

Nu när fyra månader av budgetåret gått får jag information om att barn- och elevpengen kan
komma att sänkas med upp till 10 % och att flera förskolor och skolor redan nu tvingas säga
upp personal inför höstterminen.
Att tvingas vidta sådana åtgärder drabbar barnen, eleverna och verksamheten på ett mycket
allvarligt sätt. Dessutom rimmar det väldigt dåligt med den kritik om skolans låga
personaltäthet som återkommande framförts när ni satt i opposition.

Den unika satsningen på förskola och skola som det talades vitt och brett om i november,
verkar inte ha nått verksamheterna.

Min fråga till utbildningsnämndens ordförande Pierre Jansson (KNU) är:

Kommer utbildningsnämndens verksamheter att få ta del av det utlovade, unika tillskottet
på 44 mkr för att slippa säga upp personal?
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